

<b>Dato</b>	D. 11. juni 2018
<b>Mødested</b>	Idrættens Hus, Brøndby Stadion 20, 2605 Brøndby. Skiforbund kontor
<b>Mødetid</b>	Kl. 16.30
<b>Deltagere</b>	<b>Bestyrelse</b> Nicolai Boll (NB) Anna Harboe (AH) Kasper Bisgaard (KB) Henrik S. Jensen (HSJ) Jakob Skov (JS)
<b>Mail</b>	<b>Kontor</b> Iben Stubbe (IS)
	<b>Afbud</b> Michael Tandrup (MT) Rasmus Lundby (RL) Anders Olesen (AO)

## Dagsorden

Godkendelse af dagsorden og valg af referent/ordstyrer .....	1
1 Intro .....	2
1.0 Årshjul .....	2
2 Punkter til drøftelse .....	2
2.0 Materiale om bl.a. skatteforhold .....	2
2.1 Evaluering uge 19 .....	2
2.2 Oplæg fra eksterne i TUX.....	2
3 Beslutningspunkter.....	2
3.0 Teknisk Komité .....	2
3.1 Beslutninger om TUX .....	3
3.2 Skiklub BSI1 .....	3
3.3 Oure og fremtiden .....	4
4 Orienteringspunkter.....	4
4.0 Orientering fra kontoret /AO .....	4
4.1 Regnskab .....	4
4.2 Amager bakke .....	4
5 Eventuelt .....	5
5.0 Eventuelt .....	5

Punkt	Bilag	
1.0	1	Årshjul
4.1	2	REGNSKAB

### Godkendelse af dagsorden og valg af referent/ordstyrer

GODKENDT via Facebook Referent: Iben Stubbe	
--	--

# 1 Intro

## 1.0 Årshjul

Referat:	
<ul style="list-style-type: none"> <li>• 'Ny' bestyrelse er konstitueret fra dags dato. RL genvalgt som formand.</li> <li>• Årshjul er godkendt med rettelser.</li> </ul>	

# 2 Punkter til drøftelse

## 2.0 Materiale om bl.a. skatteforhold

Referat:	<b>HS, AO</b>
<ul style="list-style-type: none"> <li>- Bestyrelsen beslutter, at DDS ikke vil varetage rollen som tilbyder materiale om diverse skatteforhold i de forskellige lande.</li> </ul>	

## 2.1 Evaluering uge 19: Uddannerne

Referat:	<b>KB, IS</b>
<ul style="list-style-type: none"> <li>- Uddannerne er generelt glade og meget tilfredse med nogle få afstikkere.</li> </ul>	

## 2.2 Oplæg fra eksterne i TUX

Referat:	<b>AO</b>
<ul style="list-style-type: none"> <li>- Det besluttes, at vi fremadrettet laver ét oplæg om muligheder som skiinstruktør, og efter oplægget vil vi gerne åbne op for en workshop, hvor alle vores interessenter kan byde ind. Hertil skal vi skabe kontakt til vores interessenter inden kursusstart for at tilbyde dem plads på workshoppen, og her skal vi især kunne hjælpe de interessenter, som ikke har uddannere ansat direkte hos sig.</li> </ul>	

# 3 Beslutningspunkter

## 3.0 Teknisk Komité

Referat:	<b>RL</b>
----------	-----------

---

<ul style="list-style-type: none"><li>- Rasmus Lundby er genvalgt som formand i Teknisk Komité.</li><li>- Kasper Kirketerp er genvalgt til Teknisk Komité.</li><li>- Nicolaj Søbye er valgt til tredje medlem af Teknisk Komité.</li></ul>	
--	--

### 3.1 Beslutninger om pristigninger i TUX

Referat: <ul style="list-style-type: none"><li>- Hohenhaus har meldt ud, at prisen stiger til 69 € pr. nat, og bestyrelsen har i den forbindelse besluttet at sætte prisen på alle kurser op med 400 kr. Gældende fra uge 42 2018.</li></ul>	<b>HS &amp; RL</b>
--	--------------------

### 3.2 Skiklub BSI1

Referat: <ul style="list-style-type: none"><li>- Bestyrelsen har besluttet, at der etableres en prøveordning, hvor KS og SH i et begrænset omfang får mulighed for - i lighed med efterskoler - at udbyde interne BSI1 kurser til deres medlemmer, for derved at imødekomme en målgruppe, der sjældent vil deltage på de ordinære DDS kurser. Ethvert af disse interne kurser skal altid godkendes af DDS og må bl.a. ikke konflikte med DDS' kursusudbud, bør være struktureret som fx to halve kurser m.m. Disse skiklub BSI1 kurser afvikles af DDS' uddannere.</li></ul>	<b>AO</b>
--	-----------

### 3.3 Oure og fremtiden

Referat: <ul style="list-style-type: none"> <li>- Bestyrelsen beslutter, at DDS gerne vil udbyde et PSI3 kursus på Oure som et DDS kursus, som vi plejer. Hvorimod Oure overgår til en aftale på lige vilkår med efterskolerne og afholder selv BSI1 og BSI2 kurser.</li> </ul>	<b>AO</b>
--	-----------

## 4 Orienteringspunkter

### 4.0 Orientering fra kontoret /AO

Referat: <ul style="list-style-type: none"> <li>- Uge 19 og sommerfest er blevet afholdt succesfuldt.</li> <li>- Uge 42 er på hjemmesiden og omkring 100 pladser er allerede solgt.</li> <li>- Juniortur og anwärter add-on er begge udbudt på hjemmesiden, og der bliver gjort ekstra opmærksom på disse kurser.</li> <li>- Jobdatabasen bliver opdateret og udvidet i juli måned.</li> <li>- Kontoret holder ferie 4. juli til 1. august 2018. Iben har mulighed for at løse opgaver i juli.</li> </ul>	<b>AO &amp; IS</b>
--	--------------------

### 4.1 Regnskab

Referat: <ul style="list-style-type: none"> <li>- Regnskab 2018 bliver flyttet til næste møde. Når Tux uge 19 regnskabet er afsluttet.</li> </ul>	<b>AO, HS</b>
--	---------------

### 4.2 Amager bakke

Referat: <ul style="list-style-type: none"> <li>- Bestyrelsen har modtaget en formel kontrakt fra Christian Ingels. Bestyrelsen ønsker sparring fra DIF's kompetencer i forbindelse med den juridiske del af kontrakten.</li> <li>- Organisatorisk skal Skiskolen på Amager Bakkes adskilles fra DDS, og skiskolen skal kunne løbe rundt af sig selv.</li> <li>- Der skal forhandles videre med kontrakten, hvor især IT booking systemet er i fokus, og der skal laves en udførlig business plan.</li> </ul>	<b>NB</b>
--	-----------

### 4.3 Status fra bestyrelsens arbejds-punkter

Referat: <ul style="list-style-type: none"><li>- Efterskole-aftalerne kører godt. Bestyrelsen ønsker at revidere point-systemet i forbindelse med at lave standard retningslinjer for point til uddannere hos efterskolerne.</li><li>- Jobdatabasen er undervejs og er planlagt til at være opdateret og udvidet i juli.</li><li>- Interessent analysen har givet 214 svar, og HS har mulighed for at præsentere et overblik til næste møde.</li></ul>	<b>NB</b>
--	-----------

## 5 Eventuelt

### 5.0 Eventuelt

Referat: <ul style="list-style-type: none"><li>- På årsmødet blev mere synlighed fra bestyrelsens side efterspurgt. IS opdaterer hjemmesiden med bestyrelsens profiler, billeder og kontaktoplysninger for at imødekomme dette ønske.</li></ul>	
---	--